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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 021-05/21-01/8 

URBROJ: 238/27-04-01/02-21-2 

Samobor, 16.12.2021. 

 

ZAPISNIK 

s 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 16. prosinca 2021. 

godine u prostorijama Centra za mlade „Bunker“ 
 

Započeto u 17.00 sati. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran 

Gorše, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, 

Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, 

Stjepan Razum, Miran Šoić, naknadno stigla Mihaela Slamar 

 

IZOČNI: 

Željko Mataušić, Željko Stanec 

 

 

OSTALI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko 

Župančić, pročelnici Grada Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća i zamjenik 

pročelnice Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Miroslav Hrenek, domar u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- javnost 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, otvaram danas našu 6. sjednicu Gradskog vijeća 

koja je sazvana za 17.00 sati. 

Kao što je to uvijek i uobičajeno, da gosp. Rizmanovski prozove vijećnike da vidimo 

da li imamo kvorum, pa ga molim da to učini. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozvao vijećnike nazočne na sjednici. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Konstatiram da od 21 vijećnika 18 nazočno na sjednici Vijeća, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke, jer postoji kvorum kakav je propisan našim Poslovnikom. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigla vijećnica Mihaela Slamar, te 

je sada nazočno 19 vijećnika na sjednici Gradskog vijeća. 

 

MIRAN ŠOIĆ –  Samo jedna informacija da je stranka Fokus, njihove vijećnice i 

vijećnici su formirali Klub vijećnika Fokusa, a predsjednik Kluba je gosp. Marko Matijaščić. 

Evo, samo tako da znamo da imamo tu informaciju. 

Još jedna informacija prije nego krenemo, ja sam kolegicama i kolegama iz HDZ-a i 

HSS-a poslao poruku da daju svoje predstavnike u Međustranačko vijeće pa bih molio da do 

sljedeće sjednice ili dva tri dana ranije dostave imena u pisanom obliku. Fokus je dostavio, 

SDP je dostavio, nezavisna kandidatkinja je dostavila, pa samo još vas dvoje. 

 

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo zapisnike: 

 

a) 

Verifikacija Zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 17. 

studenog 2021. godine 

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 4. sjednice? 

Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira kako ste ga dobili i u 

materijalima za sjednicu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 17. 

studenog 2021. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

b) 

MIRAN ŠOIĆ - Verifikacija Zapisnika s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, 

održane 29. studenog 2021. godine 

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik s 5. sjednice? 

Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira kako ste ga dobili i u 

materijalima za sjednicu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 29. 

studenog 2021. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog dnevnog reda 

sukladno našem Poslovniku Gradskog vijeća. 

Da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu Dnevnog reda? 

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje Prijedlog Dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

usvojilo je sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statutarno pravna 

pitanja 

2. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju članova Odbora za dodjelu nagrada i 

priznanja 

3. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i 

trgova te korekciju i usklađenje granica 

4. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za financije i proračun 

5. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i 

ulaganja 

6. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za komunalne djelatnosti 

7. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

8. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

9. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za poljoprivredu i šumarstvo 

10. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za turizam i ugostiteljstvo 

11. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo 

12. Prijedlog zaključka o izboru članova Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

13. Informacija o dugoročnom zaduživanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

14. Ostale informacije. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara Aktualni sat, ako imate 

pitanja ili prijedloga. 

Tko se javlja? 

 

 

DAVOR DANIČIĆ - Imam dva pitanja. Prvo pitanje bih postavio u vezi EU fondova, 

gosp. Džepini, ako može. Radi se o natječaju, da li postoje natječaji za izradu u stambenim 

zgradama liftovi? Dobro nam je poznato da u Južnom naselju većinom postoje stambene zgrade 

gdje ljudi živi i da su u starijoj dobi. Da li Grad može u tom jednom dijelu pomoći kod izrade 

tih liftova? 
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Drugo pitanje bih postavio u svezi rasvjete na dijelu rotora koji se nalazi kod Tommy-a, 

u tom jednom dijelu je slaba rasvjeta kada se izlazi iz tog rotora ulazi se u Ulicu kralja 

Krešimira IV., jako se slabo vidi, pogotovo taj pješački prijelaz. Neki dan je naša kolegica 

imala prometnu nezgodu jer je kasno uočila pješaka na pješačkom prijelazu. Tu bi se trebala 

staviti još jedna rasvjeta. 

 

MARINKO DŽEPINA - Da, u ovom intervalu koji je sada pred nama u 2021. - 2027. 

godine koji nosi naslov Oporavak i otpornost RH i za ovu namjenu u tim fondovima će biti 

odgovarajući broj sredstava za izgradnju ili ugradnju liftova. Po informacijama koje ja imam 

do 2027. godine želi se u RH ugraditi 13,7 tisuća dizala u zgrade, uz bespovratna sredstva iz 

EU fondova. Znači mi u ovom trenutku trebamo pratiti i gledati da krenu ti natječaji, a onda 

naravno i u našim gradskim programima stavit ćemo odgovarajuće uvjete pod kojima će i Grad 

vjerojatno jedan dio sredstava osigurati za ovu namjenu, ako će trebati. U programu RH, koliko 

sam iščitao, sva sredstva za ugradnju dizala bi bila u stopostotnom iznosu za sve zgrade koje 

bi željele to ugraditi, naravno moraju imati potrebnu dokumentaciju za to, u financijskom 

iznosu od sto posto.   

 

MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Župančić, da li možete dati odgovor što se tiče komunalne 

rasvjete.  

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ- Prije svega žao mi je za ovaj nemili događaj nesretni što se 

desio. Evo, ja sam si odmah pribilježio i sutra ćemo odmah krenuti u aktivnosti da pojačamo 

taj dio koliko se može u najkraćem roku. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Imala bih jedno pitanje upućeno stručnim službama, 

gosp. Boškoviću i gosp. Džepini. Naime, u proteklom razdoblju intenzivno se radilo na 

pronalaženju rješenja kako da brdskom području Samoborskog i Žumberačkog gorja se ojača 

internetski signal. Dakle, tražile su se i lokacije za postavu tih dodatnih stupova kako bi se to 

sve zajedno ojačalo. Na žalost, sve to posebice u vrijeme korone pokazalo kao jedan problem, 

dosta veliki, za naše školarce jer nisu mogli dobro pratiti online nastavu u onom vremenu kada 

se ona održava i općenito su kasnili s praćenjem cjelokupnog nastavnog procesa. Tu se 

pokušavalo to riješiti nekim načinom da škole izađu u susret, posebice u srednjim školama i 

slično, ali to bi svakako trebalo riješiti s tim dodatnim lokacijama na koje bi trebalo postaviti 

stupove da se ojača taj internetski signal. Zanima me, ali ako sada to ne znate, može se to dati 

u pismenom obliku odgovor, da li je bilo nekih pomaka oko toga, jer ima dosta upita i dalje? 

Dakle, i dalje imamo uvjete korona situacije koja se reflektira na naše učenike u osnovnim i 

srednjim školama i njihovo praćenje nastave, pa i općenito na kvalitetu života u tim mjestima 

to utječe. To je, evo, kao oblik pitanja, ako ne znate i ako nije ništa bilo možete i pismeno 

odgovoriti. To je na neki način i inicijativa da se možda to opet ubrza, da se zatraže dodatni 

sastanci s predstavnicima HT-a, a da sada ne idem u sve detalje što se već sve zbivalo i da se 

to onda pokuša na neki način ubrzati rješavanje te situacije. 

Još bih imala jedan prijedlog. Okolnosti u kojima jesmo, ovog digitalnog doba i općenito 

svih zelenih politika koje se promoviraju, mogućnostima da se u pravnim osobama grada 

Samobora (vrtićima, školama, pa i trgovačkim društvima) uvede mogućnost e-računa. Grad 

ima e-račun, ali to je nešto što je vezano uz drugu proceduru, ali općenito institucije da 

građanima dostavljaju e-račune. To bi bilo smanjenje troškova papira, pa da se to pokuša na 

neki način uvesti, mislim da bi bilo dosta korisno i u svakom slučaju povezano s ovim svim 

politikama koje se sada promoviraju, a posebice zelene politike. 
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MARINKO DŽEPINA - Evo, upravo, kao da je gđa Horvat Iveković znala, danas je 

došao jedan zahtjev za sastankom. Naime, mi ovaj dio problematike oko interneta u ruralnim 

područjima već dugo tražimo, jer nažalost jedan broj naših ljudi koji žive u tom području nema 

dobre internetske veze i nema mogućnosti kao svi drugi da mogu u tim vezama ili u tim 

odnosima koji su potrebiti, naročito za posao ili djeci za školu, da mogu imati takve uvjete kao 

što ih imamo mi ovdje u gradu Samoboru. Ono što želim reći, da je njihov zahtjev došao, oni 

su morali na određene upite koje su nama poslali, mi smo im odgovorili da moraju određene 

zakonske odredbe poštivati, pronaći lokaciju, vidjeti gdje će to biti. Oni su sada zatražili jedan 

sastanak, pronašli su rješenje i nadamo se nakon tog sastanka da ćemo moći nešto više o tome 

reći. Imamo nekoliko pozicija, jedna je u Rudama, jedna je još na nekim drugim mjestima, ali 

ne bih htio o tome sada previše, nego nakon ovog sastanka, a nadam se da ćemo ga vrlo brzo 

odraditi pa ćemo vam dati pravu informaciju, jer u međuvremenu riješili su se neki imovinsko-

pravni odnosi koji su trebali biti riješeni po pitanju postavljanja stupova na pojedinim česticama 

i parcelama. Evo, nadam se da ćemo vrlo brzo imati punu informaciju pa ćemo vas izvijestiti 

o tome. 

 

PETRA ŠKROBOT - Htjela bih se samo osvrnuti na inicijativu od gđe Sanje Horvat 

Iveković, apsolutno pozdravljamo to. Mi u principu gledamo na cijeli proces digitalizacije, 

kompletno i u gradskoj upravi za sve procese, a isto tako na našim proračunskim korisnicima, 

odnosno našim ustanovama, kao što je gđa Sanja predložila, apsolutno se slažem s time i dalje 

ćemo raditi definitivno u tom smjeru. 

 

MAJA GRAČANIN - Postavila bih dva pitanja danas na Aktualnom satu. Prvo pitanje, 

na koji način Grad namjerava organizirati školski prijevoz učenika osnovnih škola Grada 

Samobora u 2022. godini? Iz razloga što je raspisan otvoreni postupak javne nabave za iduću 

godinu, no međutim na izmjeni dokumentacije o nabavi je Grad kao naručitelj dobio žalbu te 

je ona na rješavanju kod Državne komisije za kontrolu postupaka javne nabave i evidentno je 

da to neće biti riješeno i ugovor neće biti sklopljen do početka 2022. godine, a kada znamo da 

postojeći ugovor traje do 31.12.o.g. 

Drugo pitanje, ono što su nam svima puna usta projekata EU, posebno je tu bio naglasak 

stranke Fokus u predizbornoj kampanji. Zanima me, evo, sada smo u dvanaestom mjesecu 

2021. godine, koliko projekata je pripremljeno i može se prijaviti, ako se natječaj sutra raspiše, 

koji su to i da li su možda već i neki prijavljeni? 

 

PETRA ŠKROBOT - Dio pitanja ću ja odgovoriti, a dio ću zamoliti pročelnike da još 

dodatno pojasne. Što se tiče organizacije prijevoza jučer smo obavili sastanak s jednim od 

prijevoznika, odradit ćemo još jedan sastanak kako bismo spriječili problematiku prijevoza 

koja nas je zatekla početkom školske godine. S obzirom da ste rekli da imamo žalbu na natječaj 

koji je bio u tijeku, to nam je stvorilo malo probleme, ali ići ćemo s Aneks ugovorom, pa to 

može i pojasniti pročelnica Valentina Horvat, a isto tako pročelnik gosp. Silvio Žugaj može 

dodatno još pojasniti po pitanju prijevoza,  što se još definiralo na jučerašnjem sastanku i kakav 

dopis je upućen prema prijevoznicima.   

 

VALENTINA HORVAT - Evo, ja ću s pravne strane, a gosp. Silvio Žugaj će ispred 

svog odjela, ako smatra da je potrebno. 

Dakle, točno je ovo što ste rekli, izjavljena je žalba tu je postupak zastao, ugovor je 

sklopljen do 31.12.o.g., međutim postoji mogućnost aneksa tog ugovora zbog okolnosti na koje 

nismo mogli utjecati, niti koje su se mogle otkloniti. Takav aneks, nemam ga sada pred sobom, 

mislim da je do kraja drugog mjeseca do kada se planira riješiti ova situacija koju imamo s 

žalbom, a nakon toga će se pokrenuti postupak koji je predviđen. 
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MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Silvio imate što za dodati, nemate, u redu, hvala. 

 

PETRA ŠKROBOT - Intenzivno smo krenuli u pripremu projekata. Ono što nam prvo 

slijedi je Vila Allnoch, prema informacijama koje imamo za to će prvo biti otvoreni natječaj za 

obnovu, to je spremno i s time ćemo aplicirati. Zatim dogradnja vrtića u Krklecovoj i obnova 

objekta broj pet ovdje u vojarni za školu. To su tri, a prema informacijama koje sada imamo bi 

trebala biti raspisana među prvima, sva tri krenuvši od kraja dvanaestog ili početka nove godine 

do trećeg mjeseca bi trebala biti raspisana. Gosp. Džepina ima još dodatne informacije pa će 

on još dodatno objasniti. 

 

MARINKO DŽEPINA - Mislim da je sukus rekla gđa gradonačelnica, ali bih samo 

dodao jednu stvar, da se vrlo intenzivno pripremamo za početak prijave na EU fondove. Mi 

smo oformili tri grupe iz Grada, tri grupe gradskih djelatnika koji će pohađati određene 

edukacije da bi mogli zaista i na vrijeme i da bi mogli vrlo kvalitetno odraditi ove prijave koje 

su pred nama. Samo bih još dodao da smo izvršili još jednu prijavu na EU fondove, a radi se o 

našoj lokalnoj akcijskoj grupi Sava, zatim imamo prijavu i radimo već na njoj koja se odnosi 

na Rudnik Sv. Barbare, a imamo i onaj dio koji je pred nama i za koji očekujemo da će bit 

raspisani odgovarajući natječaji, a to je dogradnja škole u Bregani, i ona dvorana za koju smo 

već napravili i pripremili sve do izvedbenog programa i sve što je potrebno imamo. Znači ovo 

o čemu je govorila gđa gradonačelnica, svi projekti su već što se tiče dokumentacije 

napravljeni, u tijeku je izrada određenih izvedbenih programa koji se odnose na dječji vrtić i 

na školu, to će biti u ovom roku koji je gradonačelnica rekla i napravljeno. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam dva pitanja za Aktualni sat. Prvo pitanje odnosi se na 

reviziju poslovanja prošlog saziva Gradskog vijeća, odnosno uprave Grada, koju ste negdje u 

devetom mjesecu potpisali s Grubišić i partneri. Zanima me, u kojoj je to fazi i kada će to biti 

javno dostupno da vidimo što se sve događalo? 

Drugo je i pitanje i prijedlog. Naši sugrađani zajedno s nama su svi izloženi ovoj 

pandemiji kojoj nikako nema kraja, a u razgovoru s ljudima koje su tako recimo moje dobi više 

nego vaše, ima dosta ljudi koji su u problemima, nemaju nikoga od susjeda ili nekog od rodbine 

tko bi im u vrijeme izolacije i karantene mogao dostaviti lijekove, podići novac s bankomata, 

otići u dućan. Da li Grad može na neki način putem Civilne zaštite organizirati popis takvih 

ljudi, pa da se oformi neka služba koja će ih nazvati i pitati da li im treba pomoć, možda neke 

volontere organizirati u tom smislu. Mislim da to nije mali broj ljudi, na žalost, sve je više 

zaraze, krenulo je sada iz dječjih vrtića. Danas sam podignula unuka gdje jedini on ide u vrtić 

od dvadesetero djece u grupi, a svi su drugi u izolaciji. Pretpostavljam da svi imaju starije ljude 

oko sebe koje mogu zaraziti. U tom smislu me samo zanima, da li postoji mogućnost ili ste već 

pokrenuli nešto takvoga? 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče financijske revizije ona je gotova, planiramo detaljnije 

izvijestiti u novoj godini, ajmo završiti ovu godinu i kada prođe posljednja sjednica Gradskog 

vijeća onda u novoj godini možemo diskutirati, bit će objavljeno, a ako je potrebno gospoda iz 

Grubišić i partneri mogu doći na sjednicu Gradskog vijeća i prezentirati. To je sukladno 

dogovoru, a svi ćete biti izvješteni o detaljima. 

Što se tiče ovog drugog pitanja to ću prepustiti zamjeniku, s obzirom da je on načelnik 

Stožera i da je već razgovarao o tome, pa da odgovori na to pitanje. 

 

PETAR BURIĆ - Crveni križ je već iskazao neku inicijativu po tom pitanju da se 

građanima koji su stariji i nemoćni, odnosno koji su usred ove COVID krize u nekakvim 

izolacijama ili su bolesni, nemaju nekoga da im se dostavlja hrana ili lijekovi i potrebne stvari. 
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Tražili su suglasnost, naravno da smo tu izašli u susret, odnosno gledamo za dobrobit građana 

i da smo prihvatili tu inicijativu. Od strane Stožera gledamo kako možemo još dodatno pomoći 

kako bi svi građani imali adekvatnu skrb i njegu u ovim teškim vremenima. 

 

IVAN HORVAT - Budite mi zdravi, čuvajte se, cijepite se. Moje pitanje glasi za gđu 

gradonačelnicu, volio bih da mi na to odgovori. Da li smo nešto učinili i što planiramo po 

pitanju zaštite okoliša unutar toga o zagađivanju naših voda iz fekalija iz septičkih jama? U 

brdsko-planinskom području Samobora možda bi se na prste moglo nabrojiti kućanstva koja 

imaju biorazgradive septičke jame. To je nešto što je nedopustivo i što civilizacija ovog nivoa 

kojemu mi težimo ne bi smjela prihvatiti. U programu kojega ćemo na sljedećoj sjednici 

razmatrati nisam puno vidio konkretnih stvari oko toga. Znači, na koji način mislimo riješiti 

taj problem zagađivanja? Sve što iz brda ide slijeva se u vode, Bregana, Gradna i svi potoci su 

zagađeni, zato i naša ribica ne opstoji u Bregani. Bile su inicijative da se za pojedine grupe 

domaćinstava, za pojedine zaseoke, izgrade biorazgradive septičke jame, ne svako kućanstvo 

da ga ima, nego da se spoje na neke zajedničke. Bila bi prilika da se iz fondova EU za tu svrhu 

osiguraju sredstava. 

 

PETRA ŠKROBOT - Ipak mislim da je ovo više pitanje za komunalni odjel, pa ću 

zamoliti pročelnika Župančića da kaže što je u planu. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - U ovom trenutku vas ne mogu informirati da je bilo što 

konkretno u planu. No, mi smo već s Hrvatskim vodama raspravljali, odnosno tražili smo da 

se u vodopravnu osnovu unesu odredbe kojima bi se locirali odgovarajući uređaji, jer to treba 

biti na razini najviših kriterija obzirom da je to krško područje. Tako da očekujemo kada se 

sada definiraju uslužna područja i kada dobijemo konkretno društvo koje će morati aktivno 

krenuti u rješavanje te problematike da zadovolji sve kriterije koje nam propisi nalažu. To će 

sigurno biti u narednoj godini bitno aktivnije i bit će već određenih rezultata. 

 

DARKO LISEC - Moje pitanje bi bilo vezano za vodovod. Znači, na području grada 

Samobora što se planira vezano za rekonstrukciju vodovodne mreže i što se tiče šire od grada 

Samobora? Znamo da se promijenio novi direktor u VIO Zagrebu. Kakva je suradnja s tim 

novim direktorom i kakvi su nam planovi? Konkretno bih pitao za svoje područje gore u 

Galgovu, a to je pitanje vodovoda koji je dužine cca 200 metara, tu se planira otvoriti 

proizvodnja. Znači, dvije hale su u planu, a ako neće biti vode ti ljudi koji žele investirati u tu 

proizvodnju neće moći dobiti uporabnu dozvolu jer naravno voda je ključni problem toga. 

Drugo pitanje bi bilo za našu cestu prema Sv. Martinu, tj. prema Osnovnoj školi Mihaela 

Šiloboda, ta cesta je u jako lošem stanju i svi koji putujemo prema toj školi i roditelji koji 

nemaju omogućeni prijevoz djece oni tu djecu voze s osobnim automobilom, pa su me zamolili 

da vam se obratim ovim putem i da vam skrenem pažnju. Da vidimo da li je to u planu i ako 

nije kada imamo u planu rekonstrukciju te ceste? 

Još je bilo jedno pitanje od ravnatelja škole što se tiče same škole. Iduću godinu ima se 

u planu, koliko za sada znamo, dva razredna odjela, a škola već sada već doslovno puca po 

šavovima i neće se moći zbrinuti ta djeca u OŠ Mihaela Šiloboda. Da li ima kakvih planova za 

to, neka dogradnja ili nešto? Da dobijemo barem nekakav odgovor da se roditeljima da 

naznaka. Prošli puta je bilo dosta problema s tom djecom koja su morala ići u PŠ Pavučnjak, 

jer nisu do zadnjega znali što se događa, pa tako da imamo na vrijeme vidjeti što se može 

napraviti i da se ti roditelji informiraju o tome, ako možemo riješiti način dogradnje ili nekog 

drugog oblika OŠ Mihaela Šiloboda. 

 



8 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče suradnje i novog direktora u Vodovodu i odvodnji 

odradila sam sastanak s njime na njegov poziv i razgovarali smo naravno o onome što je sada 

aktualno, a to su uslužna područja i gdje će Samobor zapravo pripasti u tim uslužnim 

područjima. Ono što je zadnja informacija, ali dok nije to sve potvrđeno ne možemo sa 

sigurnošću reći, ali zadnja informacija da bi Samobor, Sv. Nedjelja, Općina Stupnik, Klinča 

Sela i Grad Jastrebarsko trebali pripasti i s vodovodom i s odvodnjom pod Grad Zagreb, 

odnosno VIO. 

Što se tiče ovog pročistača trebali bi ići prema Zaprešiću. To je zadnja informacija, a 

hoće li to u konačnici biti potvrđeno to nam predstoji još vidjeti, ali naravno pred nama su još 

neki sastanci u Vodovodu i odvodnji, a isto tako i s direktorom i u ministarstvu. 

Što se tiče direktora i onog što smo razgovarali, plan je da napravimo reviziju svih 

projekata i svega onog što imamo (građevinske dozvole) po pitanju odvodnje i po pitanju 

vodovoda i da onda usuglasimo plan za daljnji razvoj, odnosno što će ići u proceduru. Isto tako 

ono što su mi rekli pitanje Kolodvorskog naselja, to ste svi čuli, situacija da je već trebalo 

krenuti, već je proveden natječaj, trebalo je krenuti s izvođenjem radova i bilo je stopirano 

upravo zbog toga što se nije znalo gdje ćemo pripasti vezano uz ta uslužna područja. Sada 

informacija s VIA da će pustiti i da se ide u rekonstrukciju Kolodvorskog naselja. 

Dalje samo razgovarali i po pitanju mogućnosti prijava na fondove i kako će zapravo sve 

to funkcionirati. Ono što je gosp. Poljak rekao, on je isto tek stupio na dužnost i isto mu treba 

još vremena da posloži još neke stvari, tako da nam to još predstoji u narednom periodu da još 

definiramo i vidimo točno i dogovorimo detalje kako će sve to funkcionirati.  

Što se tiče samog Galgova i ovo što ste rekli, koliko sam upoznata tamo je plan izgradnje 

nekih poslovnih objekata, a to znači nova zapošljavanja na području grada Samobora. Naravno 

da mi imamo i tjedne koordinacije na Vodovodu i odvodnji u Zagrebu i da ćemo definitivno 

zalagati se da takvi projekti što prije idu u proces, jer to nam je ključno za Grad Samobor s 

obzirom da to znači i nova radna mjesta i puno doprinosi. Svakako ćemo to iz komunicirati na 

Vodovodu i odvodnji da nekako gledamo da to bude među prioritetnim projektima.  

Što se tiče škole u Sv. Martinu, odnosno i ceste i rekonstrukcije, tamo imamo i klizište i 

ono što smo rekli da ćemo ta klizišta prijavljivati na fondove. Kada ide sanacija klizišta onda 

paralelno s time je logično da ide i rekonstrukcija ceste. Ono što još uvijek u ovom trenutku ne 

znamo u kojem trenutku će biti raspisane i otvorene te omotnice vezane uz klizišta. 

Što se tiče škole može gosp. Silvio odgovoriti, do mene osobno, a u kontaktu sam s 

ravnateljem OŠ u Sv. Martinu, on je meni prezentirao neku problematiku oko škole u Klakama 

i u nekim drugim PŠ. Znam za problematiku po pitanju kapaciteta u školi, samo što je rekao da 

moramo vidjeti kakvi će biti upisi i generacije i da onda sukladno tome možemo djelovati. Sada 

daljnji koraci isto ovise o koordinaciji i suradnji s njime da li će to i u kojem trenutku ići u 

proceduru. Ako gosp. Silvio ima nešto za dodati može slobodno. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li Silvio nešto želi, ne, za sada je obuhvaćeno sve ovog trena što 

znamo. 

Da li se još netko javlja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Kakva bi to bila sjednica da se ja malo ne javim. Konkretno ono što 

mi je sada upalo u uho su uslužna područja po pitanju vodoopskrbe. Koliko vidim da Fokus 

Samobora ide prema Vodoopskrbi i odvodnji Grada Zagreba. Zašto je to tako? Konkretno iz 

realnog sektora znam kakav je Zagreb po pitanju EU projekata, po pitanju i održavanja same 

svoje mreže, da su cijevi stare po osamdeset godina, a neke čak i više. Imali ste slučaj na Selskoj 

gdje je havarija doslovce nastala. Zašto idemo prema njima? Ima masu drugih vodovoda, 

doslovce Pakračke vode, što je mizerni vodovod po dvjesto milijuna kuna izvlače iz 

aglomeracija. Konkretno ono što ja znam Grad Zagreb ne može sam sa sobom, zašto onda mi 
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želimo ostati pod njima, zašto je ta, koliko sam shvatio intencija, zašto se ne pokuša s nekim 

drugim prijedlogom gdje bi mogli stvarno uraditi nešto, pogotovo za okolicu grada Samobora, 

gdje je katastrofa situacija. Jedan od primjera je Drežnik gdje ljudi piju vodu sa "Escherichia 

coli". 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče uslužnih područja, da definitivno kada je bilo 

savjetovanje mi smo tražili da budemo izdvojeni, da ne pripadnemo pod Grad Zagreb, ali na 

žalost to su boljke nekih prošlih vremena što se trebalo više baviti s time i pregovarati o tome 

nekad prije. Na žalost, sada smo došli u visoku fazu kad su već većina područja definirana, 

zapravo je Zagreb i područje oko Zagreba ostalo problematično. Mi možemo tražiti i zalagati 

se da budemo samostalni, da imamo samostalno uslužno područje, ali je pitanje hoće li to 

podržati na višim razinama. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

Ako se nitko ne javlja zaključujem naš Aktualni sat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora prelazi na rad po usvojenom 

Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i imenovanju člana Odbora za statutarno pravna pitanja. 

Zamolio bih gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja da 

se očituje u ime predlagatelja. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - U ime Odbora za izbor i imenovanja daje kratko 

uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za 

sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja je raspravio ovaj prijedlog i 

Odluku Odbora za izbor i imenovanja, te donio zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i imenovanju člana Odbora za statutarno pravna pitanja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O RAZRJEŠENJU I IZBORU  

ČLANA ODBORA ZA STATUTARNO – PRAVNA PITANJA 

 

I. 

Denisu Meczneru iz Samobora, Ulica 9. svibnja 8, prestaje mandat kao članu Odbora 

za statutarno – pravna pitanja zbog mirovanja mandata. 
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II. 

Petra Matijaščić Žugaj iz Bregane, Ljudevita Gaja 2, izabire se za članicu Odbora za 

statutarno-pravna pitanja, do kraja mandata ovog saziva. 

 

III. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Prijedlog zaključka o 

razrješenju i imenovanju članova Odbora za dodjelu nagrada i priznanja. 

Pozivam gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja da se 

očituje u ime predlagatelja. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - U ime Odbora za izbor i imenovanje daje kratko 

uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za 

sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju 

navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i imenovanju članova Odbora za dodjelu nagrada i priznanja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

U Zaključku Gradskog vijeća Grada Samobora KLASA: 021-05/21-01/3, URBROJ: 

238/27-04-01/02-21-15 od 18. lipnja 2021. godine u točki I. podtočke 1. – 3. mijenjaju se i 

glase: 

„ 

1. Miran Šoić, Giznik 2, Samobor, za predsjednika 

2. Maja Gračanin, Đure Basaričeka 9/2, Bregana, za članicu 

3. Martin Komes, Ulica kneza Borne 4, Samobor, za člana“ 

 

II. 

Ostale točke Zaključka Gradskog vijeća Grada Samobora ostaju na snazi. 

 

III. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 
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AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja da da 

obrazloženje na koji način je postupak proveden i na koji način su predloženi članovi. Vi ste 

dobili popis tih članova, pa da ju po svakoj točki ne zovemo da se čita koji su to članovi, nego 

da da općenito jedno obrazloženje za sve točke, a za svaki točku ćemo posebno glasati.  

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Mislim da smo svi suglasni i da nema potrebe da za 

svaki odbor pojedinačno isto ponavljamo. Ta cjelokupna procedura objašnjena je u 

obrazloženju koje ste dobili u materijalima kao prijedlog zaključka o izboru članova radnih 

tijela Gradskog vijeća. Sve je to definirano odredbama Poslovnika o radu Gradskog vijeća. 

Sastav u pravilu odgovara stranačkoj strukturi Gradskog vijeća i to smo poštovali i na neki 

način činjenicu osvojenih mandata u Gradskom vijeću, pa tako sve stranke participiraju u svim 

radnim tijelima Gradskog vijeća. Mislim da sada nema potrebe da čitam svakog pojedinačnog 

člana i članicu i koga se predlaže za predsjednika, svi ste te materijale zaprimili, osim ako 

smatrate da je to potrebno, ali mislim da nije. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Mislim da nema potrebe, ako će biti pitanja predsjednica će 

odgovoriti. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor je sve to raspravio i ovakve prijedloge donio, 

pojedinačno po svakom odboru. Svaki odbor ima onoliko članova predloženih koliko se bira, 

to smo izglasali i predlažemo Gradskom vijeću da se izglasa na takav način. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju 

navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA MJESNU SAMOUPRAVU, IMENOVANJE  

ULICA I TRGOVA TE KOREKCIJU I USKLAĐENJE GRANICA 

 

I. 

U Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Darko Lisec, Mirka Bogovića 44, Galgovo, za predsjednika 

2. Ivan Orešković, Ferde Livadića 6, Samobor, za člana 

3. Stjepan Razum, Vinogradi 8, Molvice, Samobor, za člana 

4. Luka Razum, Konšćica 28, Sveti Martin pod Okićem, za člana 

5. Vinko Jaklenec, Molvička 91, Molvice, Samobor, za člana  

6. Stjepan Šančić, Črešni 34, Velika Rakovica, Samobor, za člana 
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7. Branko Kožarec, Domaslovečka 100, Domaslovec, Samobor, za člana 

 

II. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za financije i proračun. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Konkretno ovakva je bila stvar, malo ću se morati požaliti, ne na 

službu, služba je odradila svoje, nego na cijeli taj postupak. Mi smo konkretno kolega Beljak i 

ja primili u utorak u 14.00 sati da do sutradan do 14.00 sati dostavimo prijedloge koje smo 

dogovorili međusobno. Konkretno s HDZ-om se nismo uspjeli dogovoriti, jer uvijek je bila 

tučnjava između najvažnijeg odbora, Odbora za financije, pa je svatko poslao svoje prijedloge, 

pa s obzirom da nije bilo dogovora vidim da je gđa Gelja, ona je bila prijedlog HDZ-a, 

prebačena ispred prijedlog za Odbora za financije na prijedlog za Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno uređenje. To je inače gospođa pomoćnica ravnatelja Porezne uprave, ali nebitno, na 

nacionalnoj razini. Zanima me zašto, konkretno, HDZ, s obzirom da nismo čak niti najslabija 

stranka, dobili mjesto u Odboru za financije i pogotovo tako kompetentnu osobu i zašto je 

općenito tako kratki rok za bilo kakav dogovor? Eto, mi smo iz bilo kakve konstruktivne 

rasprave o tom Odboru za financije uskraćeni. To me konkretno zanima.  

Ima mali tipfeler kod Odbora za društvene djelatnosti gđa Martina nije "Henešek", nego 

je "Hajnešek", samo da si to zapišete. 

Evo, konkretno ovo za Odbora za financije od kuda se najedanput gospođa u drugom 

odboru stvorila. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - U ime Odbora za izbor i imenovanja, prethodno sam 

objašnjavala ovo proceduru kako su se popunjavala radna tijela Gradskog vijeća. Da, bila je 

situacija takva da je možda bio naprosto taj rok kratak, ali opet s druge strane, mislim da smo 

još u devetom mjesecu dogovarali određenu kvotu i neki su čak poslali i ranije svoje prijedloge 

držeći se upravo te kvote koliko broja članova im pripada u određenim odborima. Naprosto 

smo se vodili činjenicom tko je kako predao i u koje vrijeme, jednostavno tako, neki su predali 

već ranije, praktički par mjeseci prije svih svoje prijedloge za određene odbore. Tako da smo 

išli tom logikom. Žao nam je da se vi niste usuglasili međusobno, već je bila ta činjenica 

prebačena na nas. Naprosto mi smo ovako izglasali ali vi možete uvijek napraviti promjenu, 

međusobno sjesti i razgovarati, pa ukoliko dođe taj prijedlog budemo naravno to izglasali. Vi 

međusobno razgovarajte ili povucite ovaj prijedlog, možete sukladno toj proceduri to tako 

riješiti. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Samo da ne bi bilo da nismo ažurni. Konkretno, znači to je baš ono 

što stoji u pravilu većina se promijenila, prije dva tjedna. U jednom trenutku pregovaraš s 

Fokusom, a u drugom trenutku pregovaraš s HSS-om, gđa Irena je ranije poslala te prijedloge, 
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iako smo mi to trebali dogovoriti. Tako da, eto, na žalost po meni vrlo kvalitetan kandidat je 

ispao iz toga i to mi je izričito žao, ali dobro to je na Vijeću. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za financije i proračun. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 2 "suzdržana") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA FINANCIJE I PRORAČUN 

 

 

I. 

U Odbor za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Maja Gračanin, Đure Basaričeka 9/2, Bregana, za predsjednicu 

2. Kristina Gelo, Farkaševec Samoborski 126, Samobor, za članicu 

3. Valentina Jaklenec, Jaklenci 2, Molvice, Samobor, za članicu 

4. Zvonko Vučković, Ulica kneza Mislava 19a, Lug Samoborski, Bregana, za 

člana 

5. Saša Jurković, Slavonska 7, Samobor, za člana 

6. Irena Franceković, Samoborskih bratovština 1, Samobor, za člana 

7. Petra Vlahović, Ivice Sudnika 1, Samobor, za članicu 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA GOSPODARSTVO, PODUZETNIŠTVO, 

OBRTNIŠTVO I ULAGANJA 
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I. 

U Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja Gradskog vijeća Grada 

Samobora, za mandatno razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Krunoslav Vidić, Josipa Bužana 14, Samobor, za predsjednika 

2. Zvonimir Garašić, Falašćak 20, Sveti Martin pod Okićem, za člana 

3. Luka Bišćan, Celine Samoborske 30/2, Samobor, za člana 

4. Claudia Krebsz Polo, Ulica kneza Trpimira 34, Lug Samoborski, Bregana, za članicu 

5. Tomo Jandrečić, Prigorska 24, Kladje, Samobor, za člana 

6. Melanie Snelec, Krešimirova 8, Hrastina, Samobor, za članicu 

7. Marija Rajaković, Bogumila Tonija 20, Samobor, za članicu 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za komunalne djelatnosti. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za komunalne djelatnosti. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA KOMUNALNE DJELATNOSTI 

 

I. 

U Odbor za komunalne djelatnosti Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Marko Požgaj, Molvička cesta 48, Molvice, Samobor, za predsjednika 

2. Davor Daničić, Slavonska ulica 11, Samobor, za člana 

3. Tomislav Ložnjak, Dolec Podokićki 7, Sveti Martin pod Okićem, za člana 

4. Alen Polo, Ulica kneza Trpimira 34, Lug Samoborski, Bregana, za člana 

5. Predrag Švaga, Svetonedeljska 7, Samobor, za člana 

6. Željko Bošković, Mali Lipovec 31B, Samobor, za člana 

7. Robert Mogut, Trg kralja Tomislava 4, Samobor za člana 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 
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AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za društvene djelatnosti i brigu za mladež. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za društvene djelatnosti i brigu za mladež. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA DRUŠTVENE DJELATNOSTI I BRIGU ZA MLADEŽ 

 

I. 

U Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež Gradskog vijeća Grada Samobora, 

za mandatno razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Irena Kapor, Milana Zjalića 34, Samobor, za predsjednicu 

2. Petar Raić, Okićka 9a, Samobor, za člana 

3. Goran Gorše, Ulica kneza Trpimira 37, Lug Samoborski, Bregana, za člana 

4. Tatijana Lenart, Josipa Jelačića 155, Samobor, za članicu 

5. Marina Matijaščić Hajduković, Bistrec 5, Lug Samoborski, Bregana, za članicu 

6. Ivana Šolčić, Ulica Presvetog Trojstva 32, Pavučnjak, Jastrebarsko, za članicu 

7. Martina Hainešek, Josipa Jelačića 122, Samobor, za članicu 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za zaštitu okoliša i prostorno uređenje. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za zaštitu okoliša i prostorno uređenje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA ZAŠTITU OKOLIŠA I PROSTORNO UREĐENJE 
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I. 

U Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje Gradskog vijeća Grada Samobora, za 

mandatno razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Goran Carek, Ulica 9. svibnja 2, Samobor, za predsjednika 

2. Branimir Šiljak, Balaška 1, Rakov Potok, za člana 

3. Marina Dujmović, Jelenšćak 12, Samobor, za članicu 

4. Ksenija Briški, Ulica kneza Trpimira 35, Lug Samoborski, Bregana, za članicu 

5. Ante Andabak, Vladimira Nazora 24, Bregana, za člana 

6. Marijan Lukšić, Maje Strozzi 25, Vrhovčak, Samobor, za člana 

7. Vesna Gilja, Vrh 30, Kladje, Samobor, za članicu 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za poljoprivredu i šumarstvo. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za poljoprivredu i šumarstvo. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA POLJOPRIVREDU I ŠUMARSTVO 

 

I. 

U Odbor za poljoprivredu i šumarstvo Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Franjo Štefanić, Kostanjevec Podvrški 7, Bregana, za predsjednika 

2. Josip Rubinić, Bukovje Podvrško 11, Samobor, za člana 

3. Jakov Dujmović, Jelenšćak 12, Samobor, za člana 

4. Jana Tomić, Milana Langa 3, Bregana, za članicu 

5. Branko Tomašković, Ulica Mokrice 5, Pavučnjak, Jastrebarsko, za člana 

6. Božidar Horvat, Gradna 63, Samobor, za člana 

7. Mirjana Crnokrak, Ljudevita Šmidhena 15/1, Samobor, za članicu 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 
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AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o izboru 

članova Odbora za turizam i ugostiteljstvo. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za turizam i ugostiteljstvo. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA TURIZAM I UGOSTITELJSTVO 

 

I. 

U Odbor za turizam i ugostiteljstvo Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Miroslav Dubić, Črešni 27, Velika Rakovica, Samobor, za predsjednika 

2. Ivan Ložnjak, Dolec Podokićki 1, Sveti Martin pod Okićem, za člana 

3. Teo Zver, Grada Wirgesa 6, Samobor, za člana 

4. Jurica Milječki, Burići 12, Molvice, Samobor, za člana 

5. Matilda Mihaela Labaš Purić, Samostanska 1/4, Samobor, za članicu 

6. Sanja Kozlina, Zagrebačka cesta 2, Galgovo, Sveti Martin pod Okićem, za članicu 

7. Kristijan Razum, Andrije Herbranga 41, Samobor, za člana 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA SOCIJALNU SKRB I ZDRAVSTVO 
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I. 

U Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Antonio Kobaš, Ulica Svete Ane 59a, Samobor, za predsjednika 

2. Ljiljana Čavlović, Skendera Fabkovića 6, Samobor, za članicu 

3. Martina Barać Belančić, Kirini 18, Pavučnjak, Jastrebarsko, za članicu 

4. Helena Bašić, Marovići II 7, Rakov Potok, za članicu 

5. Martin Komes, Ulica kneza Borne 4, Samobor, za člana 

6. Đurđica Jančikić, Bistrečki odvojak 1, Lug Samoborski, Bregana, za članicu 

7. Dominik Baltić, Celine Samoborske 29, Samobor, za člana 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

izboru članova Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke 

dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje -  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA HRVATSKE BRANITELJE  

IZ DOMOVINSKOG RATA 

 

I. 

U Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata Gradskog vijeća Grada Samobora, 

za mandatno razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Zvonko Vučković, Ulica kneza Mislava 19a, Lug Samoborski, Bregana, za 

predsjednika 

2. Vinko Kovačić, Voćarska 2a, Samobor, za člana 

3. Ivo Razum, Konšćica 17A, Sveti Martin pod Okićem, za člana 

4. Miljenko Komes, Ulica kneza Borne 4, Samobor, za člana 

5. Josip Mahović, Gornji kraj 82, Samobor, za člana 

6. Edi Trezić, A. Starčevića 8, Samobor, za člana 

7. Franjo Horvat, Otočka 6, Samoborski Otok, Samobor, za člana – temeljem članka 47. 

stavka 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 
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 MIRAN ŠOIĆ - Evo, konstatiram da smo sada formirali i naše odbore da možemo 

normalno raditi.  

 Još jedanput molim kolegu Hržića i kolege iz HSS-a da se do sljedeće sjednice 

dogovore za predstavnike u Međustranačkom vijeću, pa ćemo lakše raditi i dogovarati neke 

stvari koje se onda neće dešavati na dnevnom redu. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Informacija o 

dugoročnom zaduživanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

 U materijalima ste dobili cjelokupnu informaciju. 

 Da li ima gosp. Župančić što dodati? Ne, sve piše, dobro. 

 

Odbor za statutarno - pravna pitanja raspravio je tu točku dnevnog reda  i prihvatio da 

se ova informacija proslijedi na Gradsko vijeće. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

 IVAN HORVAT - Normalno da ne možemo utjecati na ovaj ugovor, na prihvaćanje, 

ali imam jedno pitanje. Ugovor je potpisan jučer, znači 15.12., potpisao ga je direktor Ivica 

Karoglan. Moje pitanje glasi: Da li je točno da je Ivica Karoglan dao ostavku i da li to ima 

kakve veze s ovim ugovorom? 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li može netko odgovoriti? 

 

 PETRA ŠKROBOT - Što se tiče vaših pitanja o tome ćete biti informirani kada za to 

dođe vrijeme, a ovisno o tome kada nas direktor informira. Eto, hvala. 

 

 MAJA GRAČANIN - Pardon, ako sam dobro čula uvaženog vijećnika Horvata rekao 

je da je ugovor potpisan jučer, 15.12.2020. godine. Možda nam drugačije piše u materijalima, 

pa možda službe, ako trebaju, žele još nešto reći. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Župančić, da li vi želite nešto reći? Ne, dobro. 

 Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasanje - Informaciju o 

dugoročnom zaduživanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

 Prima se na znanje informacija o dugoročnom zaduživanju trgovačkog društva 

Odvodnja Samobor d.o.o., Ulica 151. samoborske brigade HV 1, Samobor, a temeljem 

Ugovora broj 11/2020-MV o javnoj nabavi usluge financijskog leasinga za specijalno 

komunalno kombinirano vozilo za čišćenje slivnika i pražnjenje sabirnih jama bez suglasnosti 

većinskog vlasnika, odnosno osnivača Grada Samobora. 
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AD14.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

 Da li se netko javlja za riječ? 

 Dakle, svi odbori koje smo danas imenovali moraju se sutra konstituirati i početi 

raspravljati, da bi u subotu bio Odbor za financije. 

Odbori će se sastajati ovim redom: 

 

SOBA 308 (II. KAT) 

 

 

17.00 

 

 

 

18.00 

 

 

19.00 

PETAK, 

17.12.2021. 

 

ODBOR ZA DRUŠTVENE 

DJELATNOSTI I BRIGU ZA 

MLADEŽ 

 

ODBOR ZA SOCIJALNU 

SKRB I ZDRAVSTVO 

 

ODBOR ZA HRVATSKE 

BRANITELJE IZ 

DOMOVINSKOG RATA 

 

SOBA 316/1 (II. KAT) 

 

 

17.00 

 

 

 

 

 

18.00 

PETAK, 

17.12.2021. 

 

ODBOR ZA MJESNU 

SAMOUPRAVU, 

IMENOVANJE ULICA I 

TRGOVA TE KOREKCIJU I 

USKLAĐENJE GRANICA 

 

ODBOR ZA KOMUNALNE 

DJELATNOSTI 

 

 

GRADSKA 

VIJEĆNICA 

BROJ 114 
 

 

17.00 

 

 

 

18.00 

 

 

19.00 

PETAK, 

17.12.2021. 

 

ODBOR ZA GOSPODARSTVO, 

PODUZETNIŠTVO, 

OBRTNIŠTVO I ULAGANJA 

 

ODBOR ZA POLJOPRIVREDU 

I ŠUMARSTVO 

 

ODBOR ZA STATUTARNO - 

PRAVNA PITANJA  
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SOBA101 (I. KAT) 

UPRAVNI ODJEL ZA 

GOSPODARSTVO, 

RAZVOJ I 

PROJEKTE EU 

 

 

18.00 

 

 

 

19.00 

 

PETAK, 

17.12.2021. 

 

ODBOR ZA ZAŠTITU 

OKOLIŠA I PROSTORNO 

UREĐENJE 

 

ODBOR ZA TURIZAM I 

UGOSTITELJSTVO 

 

 

GRADSKA 

VIJEĆNICA 

BROJ 114 
 

 

10.00 

 

SUBOTA, 

18.12.2021. 

 

ODBOR ZA FINANCIJE I 

PRORAČUN 

 

 

 

 To je sve po hitnom postupku rađeno, budući da sljedeću sjednicu imamo 28.12.2021. 

s početkom u 13.00 sati, pa bih zamolio sve vijećnike da si taj dan 28.12., u 13.00 sati uzmu 

slobodno ili raspored slobodnog vremena da raspravimo i donesemo ovaj proračun ovakvom 

brzinom kako smo i danas raspravili ove točke dnevnog reda. 

 Ima li još netko kakvo pitanje ili prijedlog? 

 Napominjem da će svi članovi odbora dobiti poziv sutra ujutro. Nekada moraju malo i 

brzinski uvjeti biti, ne može uvijek sve ići onako po loju, mislim da ćemo sve odraditi i odbore 

konstituirati. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Daje dodatno pojašnjenje oko sazivanja odbora.  

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko pitanje? 

 Ako nema više pitanja, zahvaljujem se i svima vama. 

U ime Predsjedništva Gradskog vijeća želim vam sretan i blagoslovljen Božić, budući 

da se nećemo vidjeti.  

 Tko stigne neka dođe na paljenje četvrte svijeće, pa se možemo tamo vidjeti i popiti 

čašu kuhanog vina. 

 Zahvaljujem se do 28.12.o.g. u 13.00 sati. 

 

 S obzirom da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Gradskog vijeća zaključuje 6. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

 Dovršeno u 18.10 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK  

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 


